
Ordinær generalforsamling i Herning Ishockey Klub 

30. maj 2024 
Kl. 18:00 
 
 
Sted: Holingknuden 1, 7400 Herning, Bones Loungen 
  
Flemming Hussak byder velkommen. 
Deltagere: Ca. 50 personer 
  

1. Valg af dirigent 

Kurt Lunde blev valgt til dirigent. Han konstaterede med henvisning til hjemmesiden, HerningIK.dk at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt i henhold til vedtægterne. 
Kurt informerer om, at der ikke er indkommet forslag til behandling på generalforssamlingen. 
Ordet til formanden, Flemming Hussak 
  

2. Formanden aflægger beretning om årets virksomhed 

Formandens beretning: 
Flemming Hussak aflagde beretning om årets virksomhed med efterfølgende klapsalve fra de fremmødte. 
Herefter gav Flemming Hussak ordet til Talentchef Simon Nielsen.  
  
Simon fremlagde den sportslige beretning 
Simon lagde ud med at pointere at man ikke alene kan evaluere det sportslige ud fra resultater og meritter. 
Herefter forklarede Simon hvordan HIK er organiseret ift. Det sportslige og herunder gennemgik han de 
enkelte medlemmer af sportsudvalget og formålet med samme. Simon gennemgik herefter HIK 25 
strategiplanen med en status på hvor langt klubben er nået ned de mange sportslige målsætninger. 
Opsummeret er HIK nået rigtig langt med størstedelen af målsætningerne. Simon fremhævede 
målsætningen om et godt sportsligt samarbejde med Herning Blue Fox hvor vi ikke er helt i mål men til 
gengæld er vi nu i gang med et rigtigt spændende projekt i samarbejde med Blue Fox, godt hjulpet af stor 
velvillighed på begge sider og opbakning fra Peter Regin. Simon rundede af med budskabet om at vi er rigtig 
godt på vej og at vi i Herning Ishockey Klub skal fortsætte det hårde arbejde. De fremmødte kvitterede med 
applaus.  
  
Beretningerne er vedlagt særskilt. 
Ingen spørgsmål fra salen. 
  
Kurt Lunde gav ordet videre til Revisor Lars Brændgaard  for fremlægning af det reviderede regnskab. 
  

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse 

Lars Brændgaard gennemgik regnskabet som blev betegnet som godkendt.  
Der var et enkelt spørgsmål fra forsamlingen vedr. de budgetterede aktivitetsindtægter, som var sat lavere 
end det forgangne år. Det blev begrundet med at bestyrelsen ikke havde klarhed om hvilke turneringer vi 
har kunnet få tildelt fra DIU.  
  
Kurt Lunde kunne dermed konstatere at regnskabet er godkendt.  
  

4. Behandling af indkomne forslag 

Ingen indkomne forslag. 



  

5. Valg af bestyrelsesmedlemmer og Suppleanter 

Alle bestyrelsesmedlemmer på valg modtog genvalg. Det drejer sig om: 

• Flemming Hussak 
• Martin Pyndt 
• Jakob Sloth 
• Martin Struzinski 
• Thomas Boll 

  
Suppleanter Nicolaj Pagh og Daniel Nielsen modtog ligeledes genvalg. 
  
På genvalg til næste år er: 

• Jesper Pedersen 
• Lasse Bønlykke 

  
Ingen kommentarer fra salen.  
Kurt Lunde kunne dermed konstatere at bestyrelsen var valgt for det kommende år og at bestyrelsen 
konstituerer sig selv umiddelbart efter generalforsamlingen.  
  

6. Valg af revisor og revisorsuppleanter 

• Lars Brændgaard (villig til genvalg) 
• HP Fenger (villig til genvalg) 
• Ivan Thomsen (villig til genvalg) 

  
Christian Leegaard blev genvalgt som revisorsuppleant. 
Alle 3 revisorer og revisorsuppleanter blev genvalgt. 
  

7. Eventuelt 

Ingen spørgsmål.  

Kurt Kunde  rundede generalforsamlingen formelt af med tak for god ro og orden. 
Martin Pyndt takkede alle de fremmødte og de frivillige generelt for opbakningen og opfordrede 
til at man blev hængene for lidt hygge.  
 


